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INTERPELACJA 
 

w sprawie drogi pieszo-rowerowej wzdłuż ul. Starołęckiej 
i stacji Poznańskiego Roweru Miejskiego na Starołęce 

 
 
Nowy i równiutki asfalt pojawił się wzdłuż ul. Hetmańskiej pomiędzy rondem 

Starołęka a Dolną Wildą po północnej stronie. Dzięki temu można już wygodnie 
przejechać rowerem albo przejść z Wildy na Rataje oraz dotrzeć do nowego odcinka 
Wartostrady. Niedługo mają być znaki, że to droga pieszo-rowerowa, chociaż 
zgodnie z przepisami nie są one potrzebne, bo jeśli na drodze jest dopuszczona 
prędkość powyżej 50 km/h (na Hetmańskiej jest 70 km/h) to rowerzyści mogą 
korzystać z chodnika. 

Niestety na razie nie ma drogi pieszo-rowerowej od ronda Starołęka do pętli 
tramwajowej Starołęka. Rowerzyści boją się jeździć ul. Starołęcką z uwagi na bardzo 
duże natężenie ruchu. Zarząd Miasta Poznania obiecał, że droga pieszo-rowerowa 
na tym odcinku będzie jeszcze w tej kadencji. Czy znowu Starołęka jest traktowana 
jako osiedle drugiej kategorii? Mieszkańcy pytają również, dlaczego na Starołęce nie 
uruchomiono jeszcze stacji Poznańskiego Roweru Miejskiego? Przecież jest tutaj 
ważny punkt przesiadkowy i część mieszkańców na pewno by chciała korzystać 
z rowerów miejskich. 

 
Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
 
 

Z poważaniem 

        
Zbyszko Górny 


